
L’ESTAT DE LES NOSTRES PLATGES

Aquesta setmana hem tornat a despertar amb una molt mala notícia: les aigües
del Port de Sóller no són recomanables per al bany. Els agradi o no a l’equip de
govern (PP + Pep Porcel), l’agrupació de Més per Sóller ja va denunciar
vessaments al Port dia 17 de juliol que s'afegeixen a agreujar el mal estat de les
platges. La seva resposta va ser negar que hi hagués res, cap abocament, cap
problema… Doncs ara s’ha pogut comprovar com la salut de les solleriques i dels
sollerics es pot veure afectada nedant en aquestes aigües, que estan clarament
contaminades.

El govern municipal no ha fet res davant aquest fet, que ara ja no pot negar,
només criticar (com sempre fan) la nostra feina de fiscalització. És més fàcil
negar l’evidència, i seguir venent la idea de que tot va bé sense fer una
intervenció valenta que miri pel bé de l’entorn i de la gent que hi vivim. Enlloc
d’això se’ns en riuen a la cara, a nosaltres i a la ciutadania sollerica als quals han
estat amagant informació.

Hi ha part de la ciutadania que pot pensar que això ha passat sempre; però res
més lluny de la realitat. Com és possible que sabent que cada dia les platges
s’omplen de gent, famílies amb infants, el Partit Popular i en Pep Porcel no
hagin decidit avisar abans perquè la gent pugui decidir si vol o no nedar en
aigües contaminades? No parlar d’un problema no farà que aquest deixi d’existir,
el problema hi és, no és un problema nou, però seguim sense donar la
informació necessària a la ciutadania perquè en sigui conscient i n’estigui ben
informada. On és la transparència? El dret a la informació? En un assumpte que
toca qüestions de salut pública, sense parlar de les qüestions mediambientals.

Per altra banda, no només se posen una bena als ulls per no veure el problema i
negar-lo; sinó que, després ens surten amb el fals mite de “sempre ha estat així”.
Què és el que ha estat sempre així? La contaminació? La brutor abocada
diàriament al mar? La quantitat desmesurada de vaixells transitant per les
aigües del Port? El creixement d’urbanitzacions? Triplicar la població sollerica
durant la temporada turística?

Per sort hem avançat en la detecció i gestió de la qualitat de les aigües i no hem
de patir per la opacitat i manca de transparència de l’equip de govern que,
sabent que les aigües eren NO recomanables va callar mentre mirava com la
gent hi nedava.

Més per Sóller




